
                                                              Z á p i s   č. 1 

z veřejného ustavujícího zasedání zastupitelstva městyse Bernartice konaného dne 5. listopadu 

2014 v 19.00 hod. v zasedací síni úřadu městyse v Bernarticích. 

 

Přítomní: Čeněk Zdeněk, Čížková Pavla, Fuka Jaromír, Fuková Zdeňka, Hrádek Josef, Kolář 

Miloslav, Kotrba Jiří, Kroupa Aleš, Ing. Kunt Stanislav, Malý František, Souhrada Pavel, 

JUDr. Souhrada Vladimír, Sušerová Jaroslava, Ing.Trávníčková Jana, Ing.Tupý Václav.  

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil p. Pavel Souhrada, přivítal přítomné, poblahopřál zvoleným zastupitelům 

poděkoval i všem ostatním, kteří kandidovali a nedostali se do zastupitelstva. Stručně 

seznámil s postupem dnešního jednání a předal slovo nejstaršímu členovi zastupitelstva 

městyse p. Jaromíru Fukovi, který se ujal řízení zasedání zastupitelstva městyse. Požádal 

Pavla Souhradu, aby za všechny zvolené zastupitele přečetl slib členů zastupitelstva městyse. 

Všichni zvolení zastupitelé tento slib stvrdily podáním ruky nejstaršímu zvolenému členovi se 

slovem „slibuji“ a podpisem pod textem slibu. Slib podepsalo všech 15 členů zastupitelstva. 

 

2. Schválení programu 

Pan Jaromír Fuka jmenoval zapisovatele zápisu pana Ing. Zdeňka Souhradu a ověřovatele 

zápisu pana Josefa Hrádka a pana Aloise Srba.   

Schváleni 15 hlasy všech přítomných. 

Poté seznámil přítomné s programem jednání. 

Program: 

  1)  Zahájení, složení slibu zastupitelů městyse 

  2)  Schválení programu 

  3)  Volba volební komise 

  4)  Volba starosty 

  5)  Volba místostarosty  

  6)  Volba členů rady městyse  

  7)  Volba předsedy a členů finančního výboru 

  8)  Volba předsedy a členů kontrolního výboru 

  9) Organizační záležitosti (jednací řád zastupitelstva a výborů městyse, odměny 

neuvolněným zastupitelům) 

10) Projednat a schválit smlouvu o bezúplatném převodu pozemku č. 278/2 v k. ú. Bernartice 

do majetku městyse 

11)  Diskuse 

12)  Závěr 

  

Zastupitelstvo městyse schválilo program jednání 15 hlasy všech přítomných. 

 

 

 

 



3.Volba volební komise 

Za členy volební komise byli navrženi tito členové zastupitelstva: 

    František Malý, Ing. Jana Trávníčková a Aleš Kroupa. Navržení členové s návrhem 

souhlasili. 

 Hlasování: Komise byla zvolena 15 hlasy. 

 

4. Volba starosty 

Pan Jaromír Fuka seznámil přítomné s tím, že dle zákona se volba starosty provádí tajně, 

pokud se zastupitelé nedohodnou  jinak – veřejně. Pan Hrádek navrhl veřejné hlasování. 

Hlasování: 15 hlasy schváleno veřejné hlasování. 

Pan Kroupa navrhl na funkci starosty Pavla Souhradu. Další návrh nebyl.  

Pavel Souhrada kandidaturu přijal. 

Hlasování: Pro 14 x, proti: 0, zdržel se 1x. Pavel Souhrada byl 14 hlasy zvolen starostou 

městyse. 

Po volbě starosty se ujal řízení jednání zvolený starosta Pavel Souhrada. Poděkoval za 

svěřenou důvěru a znovuzvolení do funkce. 

 

5. Volba místostarosty 

Zastupitelé městyse navrhli, že hlasování o volbě místostarosty bude veřejné. 

Hlasování: 15 x pro. 

Pavel Souhrada navrhl na funkci místostarosty pana Jaromíra Fuku. Další návrh nebyl. 

Jaromír Fuka kandidaturu přijal.   

Hlasování: Pro 14 x, proti 0, zdržel se 1x. Jaromír Fuka byl zvolen místostarostou městyse. 

  

 

6. Volba členů rady městyse 

Rada městyse má 5 členů – starosta, místostarosta a další 3 členové. Návrh na další členy rady 

městyse byl: Zdeněk Čeněk, JUDr. Vladimír Souhrada a Ing. Václav Tupý. Další návrh nebyl. 

Všichni navržení s kandidaturou souhlasili.  

Zastupitelé městyse navrhli, aby hlasování o kandidátech do rady proběhlo veřejně o všech 

třech navržených najednou. 

Hlasování: 15 x pro.  

Hlasování o kandidátech: 15 x pro. Zdeněk Čeněk, JUDr. Vladimír Souhrada a Ing. Václav 

Tupý byli zvoleni členy rady městyse. 

 

 

 



7. Volba předsedy a členů finančního výboru. 

Starosta konstatoval, že volba předsedy a členů finančního výboru je veřejná. 
Návrh na členy finančního výboru byl: Zdeňka Fuková, Růžena Tintěrová, Ing. Stanislav 
Kunt. Navržení s kandidaturou souhlasili. 
O členech se hlasovalo hromadně.  
Hlasování: 15 x pro, 0x proti, Ox se zdržel. Zdeňka Fuková, Růžena Tintěrová a Ing. 
Stanislav Kunt byli zvoleni do finančního výboru. 

Návrh na předsedu finančního výboru, který musí být vždy členem zastupitelstva městyse, 

byl:   Zdeňka Fuková.                 

Hlasování: Pro 15x, proti: 0x, zdržel se: 0x. Zdeňka Fuková byla zvolena předsedou 

finančního výboru. 

 

 

8. Volba předsedy a členů kontrolního výboru. 

Starosta konstatoval, že volba předsedy a členů kontrolního výboru je veřejná. 
Návrh na  členy kontrolního výboru byl: Pavla Čížková, Jiří Pinc a Miloslav Kolář. Navržení 
s kandidaturou souhlasili.  
O členech se hlasovalo  hromadně:  
Hlasování: 15x pro, 0x proti, 0x se zdržel. Pavla Čížková, Jiří Pinc a Miloslav Kolář byli 

zvoleni do kontrolního výboru.  

Návrh na předsedu kontrolního výboru, který musí být vždy členem zastupitelstva městyse, 

byl: Pavla Čížková.  

Hlasování: 15x pro, 0x proti, 0x se zdržel. Pavla Čížková byla zvolena předsedou kontrolního 

výboru. 

 

 

9. Organizační záležitosti 

- Zastupitelstvo městyse schválilo 15 hlasy uvolnění starosty pro výkon funkce.  

- starosta projednal se zastupiteli „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ a „Jednací a 

organizační řád výborů zastupitelstva městyse“. Vzešel pozměňovací návrh. Z předloženého 

Jednacího řádu zastupitelstva městyse Bernartice vyškrtnout z textu v §3 slova:“nebo 

přednosta OkÚ“. 

Hlasování: 15 x pro. 

Usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ 

s pozměňovacím návrhem.   

Schváleno 15 hlasy všech přítomných 

a zastupitelstvo městyse schvaluje „Jednací a organizační řád výborů zastupitelstva městyse“.  

Schváleno  15 hlasy všech přítomných. 

- Starosta seznámil s odměnami pro neuvolněné členy zastupitelstev a za výkon funkce ve 

výborech městyse podle nařízení vlády č. 37/2003 Sb. a podal návrh odměn.   

 

 



Neuvolněný člen Odměny ve 

volebním období 

2010 - 2014 

maximální částka 

dle nařízení vlády 

Návrh 

odměny 

Příplatek 

podle počtu 

obyvatel 

místostarosta 6 070,- 7 509,- 7 000,- 0 

Člen rady    760,- 1 300,- 1 000,-  180,- 

Předseda výboru    430,- 1 120,-    800,- 180,- 

Člen 

zastupitelstva 

   220,-    360,-    300,- 180,- 

Člen výboru        0,-    880,-    500,-     0,- 

 

Zastupitelstvo městyse projednalo a schvaluje výši odměn v navrhovaných částkách, včetně 

příplatku dle počtu obyvatel, neuvolněným členům zastupitelstva městyse a za výkony funkcí 

s účinností od 5. 11. 2014. 

Hlasování: Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

 

10) Projednat a schválit smlouvu o bezúplatném převodu pozemku č. 278/2 v k. ú. 

Bernartice do majetku městyse 

Starosta informoval zastupitele o nutnosti projednat tento bod na ustavujícím zasedání, 

seznámil s polohou pozemku o který se jedná. Je to pozemek kolem „zdroje“ vedle hasičské 

zbrojnice. Dotazy nebyly. 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo městyse schvaluje smlouvu o bezúplatném převodu č. 

1001991406 mezi městysem Bernartice, nám. svobody 33, 398 43 Bernartice, IČ: 00249530 a 

Českou republikou – Státní pozemkový úřad, Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3, 

IČ:01312774 podle předloženého návrhu a pověřuje starostu podpisem smlouvy.  

Zastupitelstvo městyse schvaluje přijetí do majetku městyse Bernartice parcely KN č. 278/2 

v k.ú. Bernartice u Milevska v účetní hodnotě 645,- Kč se všemi právy a povinnostmi. 

Schváleno 15 hlasy všech přítomných. 

 

 

11. Diskuse.  

Starosta na úvod diskuse představil zastupitelům novou matrikářku Ing. Irenu Kopačkovou. 

Jiří Herink: poblahopřál zvolenému starostovi do funkce a přednesl mnoho sepsaných 

připomínek. – poklopy na kontejnerech na hřbitovní odpad – jsou těžké na otvírání pro starší 

lidi, voda na hřbitov, proč netekla o „dušičkách“, opět je díra v chodníku na Bechyňské ulici 

proti Horečkovým, parkování aut u Brčáků – není možné projít po chodníku, kdo navrhl tvar 

nově vybudované ulice na Posvátném  - proč není rovně?, kam se poděli desky z chodníku 

v Týnské ulici, když se tam nechala udělat zámková dlažba, proč se dlažba nedala na hřbitov 

(reagoval pan Zeman – dlažba se tenkrát nabídla občanům, byla rozlámaná na hřbitov ji 

tehdejší zastupitelé nechtěli), proč se odstranila „bedna“ na připomínky občanů z chodby 

radnice (reagoval starosta – z umístěné „bedny“ si dělali mnozí odpadkový koš, žádné 

připomínky se v ní nenašli, každý, kdo má něco na srdci, může přijít za kýmkoliv na radnici a 

řešit to rovnou). 



Pan Jan Zeman: Podle mne je hřbitov v pořádku, voda teče, malé problémy bývají při nižší 

hladině v Zámeckém rybníku, kontejnery na odpad – otvírání má u víka podpěru, které si 

mnozí nevšimnou, ale je pravda, že jsou poklopy pro někoho těžší. 

Pan Václav Tupý: parkování aut mi samozřejmě také vadí, ale za poslední dobu se to dost 

zlepšilo, parkování na chodnících se ale bude muset řešit prostřednictvím Policie ČR. Ovšem 

ne jenom na Bechyňské ulici, ale na mnoha místech Bernartic. Kolem DPS se z začátcích také 

nedalo projít. 

Jiří Herink: Další dotazy – na předzahrádku u „Restaurace na Rynku“ – proč je tam celoročně, 

zda vůbec platí za pronájem místa, dále: požadavek na nadcházející období – až bude sníh, tak 

aby šli pracovníci uklízet třeba ve 4 hodiny a ne až to bude po ránu ušlapané, a hlavně, aby se 

také chodníky sypaly – o loňské zimě se nesypalo. Sebraná drť – proč se vozila na skládku a 

ne na hřbitov? 

Starosta: reagoval na všechny připomínky pana Herinka. Voda na hřbitov – chvíli byla 

porouchaná pumpa, zanáší se přítok vody ze Zámeckého rybníku, parkování aut se řeší 

celoročně, s mnoha lidmi není řeč, bude se to řešit prostřednictvím Policie, ale pak mohou být 

pokutováni i občané v jiných ulicích. „Posvátný“ – tvar ulice byl schválen již při schvalování 

územního plánu, místa pro parkování tam jsou vyhrazena, tudíž nemůže dojít k parkování 

mimo vyhrazená místa, jinak by každý měl parkovat na svém pozemku. Bedna na připomínky 

na chodbě radnice – spíš z ní byl odpadkový koš, každý může přijít do kanceláře. 

Předzahrádka u restaurace – Luboš Mlčkovský má poplatek zaplacen. 

Pan Aleš Kroupa: Parkování je mnohdy porušováno po celých Bernarticích. Auta na chodníku 

nesmějí stát nikde. 

Paní Zdeňka Fuková: užívání veřejných prostor se bude muset nějakým způsobem začít řešit . 

Starosta: je to problém všech měst a i po vesnicích. 

Pan Václav Tupý: díra u Horečky na Bechyňské ulici je, již se jednou opravila, musí se znova. 

Pan Aleš Kroupa: Až se bude vydávat Zpravodaj – dát tak kontakt - telefon, kam mohou 

obyvatelé oznamovat drobné závady. 

Starosta: most v Týnské je hotov, průjezd otevřeli již v sobotu, ulice Písecká bude do 11. 11. 

uzavřena, dělají se všechny kanalizační poklopy a nový asfaltový povrch, my se budeme na 

opravě také zčásti finančně podílet, protože je tam i naše zařízení, poklopy a šoupata bude 

firma Žalud Blovice zalévat rychle tuhnoucí směsí, která má být za 90 minut odolná i pro 

kamiony. 

Pan Josef Hrádek: Požadavek jednat se ZD o opravě krajnic kolem cesty z Bojenic na hlavní 

silnici I/29. 

Pan Aleš Kroupa: Požadavek, aby traktory ZD neparkovaly v Bojenicích na návsi. 

Pan Josef Hrádek: Zaměstnanci ZD by měli mít určeno místo, kde mají parkovat, pokud by to 

bylo na veřejných prostranstvích, mělo by to být za poplatek. 

Pan Stanislav Kunt: K parkování – je to pouze v sezóně, když pracují do večera a ráno jedou 

pokračovat ve svém okolí, jinak parkují v areálu ZD. 

Pan Josef Hrádek: Dnešní technika je velká, neměly by se s ní ničit upravené veřejné plochy, 

to platí ale i o soukromých vozidlech. 

Pan Miloslav Kolář: Ke schránce na radnici – děti si z ní skutečně udělali odpadkový koš, 

mezi pár dotazy byly i vulgarismy, tak se to zrušilo. Potěšila mě hojná účast na dnešním 

zasedání v Bernarticích, snad to bude častěji. 

 

 

12. Závěr. 

Starosta na závěr ještě jednou poděkoval za důvěru a za účast, věří že bude dobrá spolupráce 

se všemi zastupiteli jako dosud, že se již mnoho věcí udělalo, ale ještě mnoho je třeba udělat. 

Rozloučil se i s ostatními přítomnými a poděkoval jim za účast .                   



U s n e s e n í   č. 1 
z ustavujícího jednání zastupitelstva městyse v Bernarticích, konaného dne 5. listopadu 2014  

v 19,00 hod v zasedací síni městyse Bernartice. 

 

 

1. Bere na vědomí: 

- složení slibu zvolenými členy zastupitelstva městyse 

 

2. Schvaluje: 

- program jednání ustavujícího zasedání 

- volbu volební komise ve složení:  František Malý, Ing. Jana Trávníčková, Aleš Kroupa. 

- veřejné hlasování o volbě starosty 

- volbu starosty:  Pavel Souhrada, nar.7.10.1960, bytem Písecká 112, Bernartice 

- veřejné hlasování o volbě místostarosty 

- volbu místostarosty:  Jaromír Fuka, nar.16.9.1937, Táborská 188, Bernartice 

- veřejné hlasování o volbě členů rady a hlasování o všech třech navržených společně 

- volbu členů rady městyse: Zdeněk Čeněk, JUDr. Vladimír Souhrada, Ing. Václav Tupý. 

- volbu předsedy a členů finančního výboru: Zdeňka Fuková – předseda 

                                  členové výboru: Růžena Tintěrová, Ing. Stanislav Kunt.   

- volbu předsedy a členů kontrolního výboru:  Pavla Čížková –  předseda 

                                  členové výboru –  Jiří Pinc, Miloslav Kolář.  

- uvolnění starosty pro výkon funkce 

- „Jednací řád zastupitelstva městyse Bernartice“ s pozměňovacím návrhem  

- „Jednací a organizační řád výborů  zastupitelstva městyse“ . 

- výši odměn v navrhovaných částkách, včetně příplatku dle počtu obyvatel, neuvolněným 

členům zastupitelstva městyse a za výkony funkcí s účinností od 5. 11. 2014. 

     místostarosta                                                7 000,- Kč 

     člen rady                                                      1 000,- Kč + 180,- Kč 

     předseda výboru             800,- Kč + 180,- Kč 

     člen zastupitelstva         300,- Kč + 180,- Kč 

     člen výboru         500,- Kč 

- smlouvu o bezúplatném převodu č. 1001991406 mezi městysem Bernartice, nám. svobody 

33, 398 43 Bernartice, IČ: 00249530 a Českou republikou – Státní pozemkový úřad, 

Husinecká 1024/11a, 130 00 Praha 3, IČ:01312774 podle předloženého návrhu a pověřuje 

starostu podpisem smlouvy.  

- přijetí do majetku městyse Bernartice parcely KN č. 278/2 v k.ú. Bernartice u Milevska 

v účetní hodnotě 645,- Kč se všemi právy a povinnostmi. 

 

  
        

 

Zapsal: Ing. Zdeněk Souhrada                               Ověřovatelé:   Josef Hrádek 

                                                                                                  

                                                                                                       Alois Srb 

 

Starosta:  Pavel Souhrada 


